
Verzonden: vrijdag 11 maart 2022 
Onderwerp: Windpark Hanze en Omwonende 
 
L.S, 
 
via de media heb ik moeten vernemen dat er een overeenkomst tussen Windpark Hanze (WPH) en 
de omwonende is. 
Dit is feitelijk onjuist! 
 
1- er is geen collectieve overeenkomst. Het is een voorgestelde overeenkomst die met 
individuele omwonenden overeengekomen moet worden 
2- er dient nog een vergadering plaats te vinden op 17 maart met WPH, waarin het een en andere 
door WPH zal worden toegelicht op basis van voorgestelde stukken 
 
Dit alles los van verschillende zaken rond het toestand komen van het door WPH voorgestelde 
aanbod. 
Onder andere: 
- het naast zich neerleggen van afspraken gemaakt in het convenant met WPH en omwonende bij 
aanvang van het overleg en gesprekken en omwonenden met de rug tegen de muur zetten 
- rol van Waterschap Zuiderzeeland, als aandeelhouder en afnemer van WPH, met een ingelegd 
kapitaal van 10 miljoen euro aan publiek geld en twijfelachtige voorwaarden voor de afname energie. 
Dit alles zonder aanbesteding maar alles onderhands gegund en omwonenden met deze gang van 
zaken min of meer heeft buitengesloten van directe participatie in WPH. 
 
Hierbij wetende dat burgers via de Opwekking Duurzame Energie (ODE) belasting, wat een 
aanzienlijk opdrijvend effect heeft op de energieprijs voor burgers, bijdraagt aan een jaarlijkse 
vergoeding, via SDE, van meer dan 100.000 Euro per molen, los van andere inkomsten per molen! 
Hiermee wordt dus aan alle kant middels dergelijke overheidsfinanciën, buitensporig verrijken van 
enkele particulieren gefacilieerd en gerealiseerd! 
 
Ik vind de hele gang van zaken een grote schande voor het openbaar bestuur die burgers met de rug 
tegen de muur zet en primaire rechten als bescherming van leefomgeving ontneemt, inperkt, waar 
de rechter recent nog uitspraken over heeft gedaan.  
Maar ook rond zaken die voorliggen bij het Europese hof inzake impact van windmolens op de 
omgeving en richtlijnen daarvoor en de invloed op vergunningverstrekking voor dergelijk 
windparken. Geluid en licht hebben een invloed op de volksgezondheid, los van de schade van 
windmolens aan de flora en fauna, wat op dit moment meer en meer aan het licht komt! Het lijkt op 
een volgend asbestdrama! 
 
Graag verneem ik wat de beweegredenen zijn dat de provincie, raad van state zo de loftrompet 
steekt inzake deze vermeende overeenkomst terwijl zaken nog niet afgerond zijn. 
 
Met vriendelijke groet, 
 


